

Title (en)

Method and device for managing an alarm system

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Verwalten eines Alarmsystems

Title (fr)

Procédé et dispositif de gestion d'un système d'alarme

Publication

EP 1398744 A1 20040317 (FR)

Application

EP 03292090 A 20030825

Priority

FR 0211076 A 20020906

Abstract (en)

The system includes a video surveillance step of a place or a zone (3) due to local stations (2), a step of detection of a predefined triggering event detected by the detection unit (1), e.g. intrusion of a person in this place or zone or the start of a fire, an alerting step close to a central station. The next steps include video recording of images delivered by the station, extraction of a video sequence having this triggering event, this sequence covering the predetermined time span of a front phase of the triggering event and also the phase after this event. The final step includes sending via TCP/IP, of this video sequence to this central station.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un procédé de gestion d'un système d'alarme, comportant une étape de surveillance vidéo d'au moins un emplacement ou d'une zone 3 grâce à des stations locales (2), une étape de détection d'un événement déclenchant prédefini grâce à des moyens de détection (1), tels que par exemple l'intrusion d'une personne dans cet emplacement ou cette zone 3 ou le départ d'un feu, une étape d'alerte auprès d'au moins une station centrale, caractérisé en ce qu'il comprend en outre les étapes suivantes : enregistrement vidéo des images délivrées par les stations locales (2), extraction d'une séquence vidéo comportant le susdit événement déclenchant ; ladite séquence couvrant en outre, pendant un laps de temps prédéterminé, une phase avant l'événement déclenchant ainsi qu'une phase après ledit événement, envoi, par liaison TCP/IP, de cette séquence vidéo à la susdite station centrale. L'invention se rapporte également à un dispositif pour la mise en oeuvre de ce procédé. <IMAGE>

IPC 1-7

G08B 13/196

IPC 8 full level

G08B 13/196 (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 13/196 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 6385772 B1 20020507 - COURTNEY JONATHAN D [US]
- [X] WO 0173714 A1 20011004 - LBL TRADING CV [NL], et al
- [X] FR 2707029 A1 19941230 - PROVENCE ALPES CORSE CAISSE EP [FR], et al
- [X] WO 0137237 A1 20010525 - FUTURE AMENITY LINE KABUSHIKI [JP], et al

Cited by

CN105704427A; CN105516644A; US11158174B2; US11282352B2; US8305441B2; US8547436B2; US9836933B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1398744 A1 20040317; EP 1398744 B1 20120704; FR 2844376 A1 20040312; FR 2844376 B1 20061208

DOCDB simple family (application)

EP 03292090 A 20030825; FR 0211076 A 20020906